
 

Raad van Bestuur 11 februari 2019 
 
Aanwezig: Bart Danhieux, Tim Mogal, Filip Soetaert, Marc Van der Mierde, Christof 

Claes, Tom Lovink, Giannoula Tsakitzidis, Jan Stryckers 

Ambtshalve: Alex De Brauwer (p.m.), Tina Muyllaert 

Verontschuldigd: Anne Louis, Philip Hendrikx, Erwin Dirkx, Philip Heylen 

 

 

1. Opening door de voorzitter 

 

Bij deze wil de voltallige Raad van Bestuur Els Bal graag feliciteren voor haar 30 

jaar dienst.  

Piet Moons maakt van zijn aanwezigheid in Zemst gebruik om even met alle leden 

van de RvB van de VHV kennis te maken alvorens de vergadering te verlaten. 

 

2. Goedkeuring verslag vorige vergadering 

 

Na aanpassing van de nodige opmerkingen, wordt het vorige verslag goedgekeurd 

en mag dit gepubliceerd worden. 

 

3. Uitbreiding beheerscomité 

 

Enkele van de personen die vorige keer naar voren werden geschoven als mogelijke 

kandidaten voor het beheerscomité van het JSF werden reeds gecontacteerd. De 

anderen zullen hierover zo snel mogelijk door Alex aangesproken worden. 

 

4. Facturatie en verenigingswerk 

       

Principe van vorige vergadering mbt het verenigingswerk werd goedgekeurd door 

alle betrokkenen en hier werden als dusdanig ook verdere concrete stappen voor 

ondernomen.  

Alex zit volgende week samen met SBB waar hij verder de puntjes op de i zal zetten. 

 

Troubleshooting: 

- Enkele scheidsrechters worden door Philip onder zijn hoede genomen die 

problemen hebben met fiscale latentie 

- Bepaalde scheidsrechters willen maandelijks uitbetaald worden 

- Wat met ‘gemengde’ koppels? 

- Timing is zeker ook nog een issue dat nader bekeken en opgevolgd moet worden 

o Er volgen nog infovergaderingen voor Vlaanderen om voorziene 

opstartdatum van 1 april te kunnen halen. 18/03/2019 in Antwerpen, 

20/03/2019 Oost-West, 21/03/2019 in Limburg 



 

 

Nog to do: 

- Alle andere verenigingswerkers in de Excel toevoegen 

- Contracten moeten opgemaakt en verstuurd worden voor alle scheidsrechters 

- Afstemming met LFH: 

o Meeting met Hervé staat gepland, Alex zou daar graag ook Jean-Luc en 

Patrick aanwezig zien  

o Systeem wordt best door beide federaties tegelijk opgestart  

- Praktisch: 

o facturatie naar 4 momenten brengen  

o Stephen Martens heeft 3-ledig bestand over alle competities heen zodat 

we degelijk zicht hebben op de effectieve kosten.  

(Regio Limburg jeugd en heren provinciaal zitten hier niet in) 

o Er zal een werkgroep opgericht worden die op zeer korte termijn 

verschillende mogelijkheden om kosten uit te betalen/te innen zal 

analyseren en evalueren zodat tegen volgende RvB een duidelijk en 

beargumenteerd systeem kan voorgelegd worden 

▪ Filip, Philip Hendrikx, Christof Claes, Alex en Tina (skype-

meeting??) 

▪ Vergadering beleggen tussen 22/02 en 11/03 

 

  

5. Cel competitie 

 

Verslag werd doorgestuurd naar de leden 

Formele goedkeuring van de RvB mbt: 

- Voorstel om recreanten die op wedstrijdblad staan, geen forfait meer maar wel 

boete en speler wordt automatisch naar statuut van speler omgeschakeld voor 

de rest van het seizoen. 

 

 

6. IT-commissie 

 

Zijn ondertussen 1 keer bij elkaar gekomen om allereerst bestaande systemen te 

inventariseren  

Hierbij viel op dat in reglementen ook allerlei zaken staan waarmee rekening moet 

gehouden worden willen we life gaan volgend seizoen. 

Op agenda van IT-commissie eind deze maand moeten deze zaken helder worden 

en gaan we kijken hoe we dit in praktijk kunnen omzetten in een daadwerkelijk 

actieplan. Volgende keer met korte presentatie komen naar RvB met dit plan. 

Tegen volgende AV willen we duidelijk aantal zaken naar voren kunnen brengen 

zodat clubs de positieve boodschap meekrijgen. 

 



 

Testen moet op ‘scenario-niveau’ gebeuren. Testers mogen niet zelf met 

nieuwe/andere scenario’s afkomen. Guido Moeyersoons zal toegang krijgen tot 

deze ‘speeltuin’ mits nodige uitleg op voorhand vanwege Christof. 

 

7. Voorstelling project (H)Antwerpen 

 

Wordt aan alle leden van RvB door Bart even korte toelichting gegeven wat het 

project (H)Antwerpen precies inhoudt. Niet enkel zullen de Interlands, de BvB en 

de F4 in de toekomst in Antwerpen doorgaan, het project is veel breder gericht dan 

dat.  

Piet lijst de strategische doeleinden op: 

- Veel Antwerpse clubs tov 1 Leuvense handbalclub 

o veel groter draagvlak 

o groter bereik van doelpubliek 

- voordeel voor F4 voor Nederlandse clubs die zo niet al te ver moeten 

- bereikbaarheid is veel beter in Antwerpen voor merendeel van de clubs 

- mogelijke heropstart van topsportschool in Antwerpen 

 

Organisatie ligt momenteel bij Alex Jacobs als vertegenwoordiger van de Belgische 

clubs. Is vrijdag 08/02/2019 meeting geweest samen met Piet, Eric, Alex J., Anne 

en Tina waarbij reeds heel wat praktische zaken besproken werden zoals de 

organisatie en planning van een groots evenement op het Braboplein te Antwerpen 

op zondag 24/03/2019. 

 

Bart spreekt zich namens voltallige Raad van Bestuur positief uit over het ganse 

project en wil hierbij ook bevestiging geven aan de voorzitter van de KBHB dat de 

Raad van Bestuur de Vlaamse handbalwereld graag wil helpen warm maken voor dit 

project.  

 

Praktisch: 

VHV als contractuele organisator moet zich indekken naar veiligheid toe en naar 

budgettaire; 

-  moeten officiële documenten opgesteld worden dat stelt dat wij als VHV geen 

enkele verantwoordelijkheid hebben tenzij waarborgfonds naar ons toe komt 

- Document waarbij NHV ons waarborgt dat dit fonds te allen tijde door VHV kan 

worden aangesproken worden bij tegenspoed.(via Alex en Piet) 

 

8. HC Leuven 

 

Zoals op laatste RvB afgesproken zijn er verschillende officiële aanmaningen 

gebeurd en verschillende pogingen gedaan om toenadering te zoeken. Maar de 

clubsecretaris van HC Leuven blijft halsstarrig elke meeting weigeren. Hij heeft 

ondertussen wel reeds alle rekeningen vereffend. 



 

Laatste poging tot toenadering vanuit VHV zal nu donderdagavond eventueel 

doorgaan in Elewijt, maar kans dat Philip Heylen of één van de andere bestuurders 

van HC Leuven hier daadwerkelijk verschijnt wordt vrij klein geacht. 

 

Wij stellen bovendien vast dat Philip Heylen (zie statuut 5.1.9.G) reeds 3 

vergaderingen zonder geldige reden niet aanwezig is. Hierdoor eindigt zijn mandaat 

als bestuurder. 

 

9. Varia:  

a. Mandaten huidige leden RvB 

i. Filip Soetaert zou graag plaats maken voor nieuw lid  

1. Bij voorkeur een jurist? 

2. Benadrukt dat het belangrijk is dat er nieuwe mensen 

instromen 

ii. Christof ziet zich genoodzaakt te stoppen wegens 

onverenigbaarheid met verenigingswerk 

1. Wil wel nog steeds betrokken blijven, maar dan zonder 

mandaat 

b. Bij organisatie van VHV-promotietornooien terug echt promotie 

centraal stellen. Moet ook duidelijk naar handbalwereld 

gecommuniceerd worden dat het tornooi wel bij Uilenspiegel doorgaat, 

maar dat het initiatief bij VHV ligt. 

i. Uilenspiegel zou liefst enkel minihandbal voorzien met enkele 

randactiviteiten om zo het ‘fun’ karakter terug te 

benadrukken. 

1.  springkasteel in vorm van handbalveld? Kan dit 

voorzien worden door VHV? 

 


